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Hi allemaal,

De Haps zijn toch aan hun tweede vaccinatie rondes begonnen? Kunnen we niet Moderna in Oss op de plank laten staan in de

vriezer en deze flacons aan de haps leveren? Bijna te simpel om voor te stellen, maar misschien heeft niemand er aan gedacht als

oplossing......
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Datum: 9 maart om 16:24:47 CET
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Dankjewel voor je mail.

@rivm.nl>,

Wij hebben elkaar net kort gesproken over de overgebleven flacons Moderna. Het lijkt me niet handig om deze te

verdelen over de studies en GGZ instelling vanwege het volgende:

* De levering van vaccins voor de studies zijn dusdanig ingericht dat men per maand afgeleverd krijgt,

rekening houdend met de vervaldata van het vaccin. Wij kunnen daar dus geen overgebleven flacons aan

kwijt. Dit wordt een logistieke onhaalbare actie.

* Hetzelfde geldt voor de GGZ instellingen. Aankomende maandag krijgen ook de GGZ hun leveringen

aangeboden. Het wordt een logistieke onhaalbare actie om flacons over Nederland op flacon-niveau te halen

en af te leveren bij diverse GGZ instellingen. Bovendien hebben we nu te maken met vervaldata van de

flacons (de meeste die we nu kunnen aanbieden hebben een vervaldatum vani4, 17 en 18 maart en soms al

1,5-2 uur reistijd op de teller)).

De GGZ-instellingen hebben slechts kleine hoeveelheden vaccin nodig. Veel flacons die we ‘in de aanbieding’

hebben, hebben al een reistijd achter de rug. Ik denk dat we het vooral heel pragmatisch moeten houden en pas

over moeten gaan tot het vermakelen van flacons bij 10 stuks. Uiteraard rekening houdend met de

houdbaarheidsdatum.

Wat betreft de 1° of 2° vaccinaties: hier krijgen we veel vragen over binnen. Er leven vragen of er ook nog een 3¢

ronde komt voor mensen die met de spillage van de 2° ronde hun eerste vaccinatie hebben gekregen (snap je m

nog *). Hoe gaan we hier mee om?
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De transport van enkele flacons is kostbaar en logistiek vaak onhaalbaar. Maar het allerbelangrijkste is dat we ten

alle tijden de kwaliteit van het vaccin moeten borgen en moeten streven naar zo min mogelijk transport-uren.

Het allerfijnste zou zijn als movianto de vaccins die teveel zijn niet uitlevert aan de instellingen. Dan hebben we een

geborgde voorraad aan flacons, die ook weer door movianto naar een andere locatie gebracht kan worden.

Nog 1 ander ding: wij krijgen van HAPs nu de dringende vraag wat te doen met de overgebleven vaccins. De tijd

dringt. Het opzetten van een vaccinatieronde kost tijd en ze willen dit kunnen inplannen indien nodig. Wat ons

betreft laten we de HAPS bij een kleiner aantal dan 10 de vaccinaties deze zo bewust mogelijk opprikken. De HAPs

hebben kwetsbare patiénten geselecteerd die ze ermee willen inenten (bijvoorbeeld een vrouw van 45 die wacht op

nierdialyse etc).
Is dit akkoord?

Een hele mail vol *. Ik ben benieuwd naar je antwoord.

Groet [ENE IEEE
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